

LIMITED WARRANTY

Carlisle Tire & Wheel Company warrants, subject to the terms, conditions and limitations stated herein, its products to be free from defects in materials and workmanship.

Carlisle's liability for tires shall be limited to replacement with a new Carlisle tire of the same size and type plus any applicable taxes.

Carlisle's Warranty

1. Applies only to the original consumer purchaser for two years from the date of purchase.
2. Does not cover mounting and balancing charges.
3. Is void when tire is worn past the last 1/32 of tread depth. All tread depth measurements are measured in the groove nearest the center line.
4. Does not apply to repaired tubes or tires (a) used in racing and competition, (b) subjected to road hazards, overloading, under-inflation, improper mounting, fitment to incorrect rim, purposeful abuse or chemical contamination, (c) which have been patched, plugged or repaired or into which liquid balancers or sealants have been introduced, (d) tube type tires fitted without tubes, (e) blem tires for cosmetic defects.
5. Carlisle makes no expressed claims of expected tire wear. Variables that affect tire wear are driving conditions, load and inflation.

To obtain warranty adjustments contact your Carlisle dealer or call Carlisle's Warranty Department at 1-800-260-7959. Claims must be made within 30 days of discovery of irregularity. Carlisle reserves the right to inspect all products before making adjustments.

THERE ARE NO WARRANTIES EITHER EXPRESSED OR IMPLIED, INCLUDING THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, WHICH EXTEND BEYOND THE DESCRIPTION ON THE FACE HEREOF. CARLISLE SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. NO REPRESENTATIVE OF CARLISLE TIRE & WHEEL COMPANY HAS AUTHORITY TO MAKE ANY REPRESENTATIONS OR PROMISES EXCEPT AS STATED HEREIN.

Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts and do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations or exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

A **CARLISLE** Company

Carlisle Tire & Wheel Company
23 Windham Boulevard

Aiken, South Carolina 29805

Warranty Information: 800-260-7959

Fax: 803-648-7109

GARANTIE LIMITÉE

Carlisle Tire & Wheel garanti, sujet aux termes, conditions et limitations ci-après indiqués, que ses produits sont exempts de défaut de main-d'oeuvre et de matériaux.

La responsabilité de Carlisle concernant les pneus sera limitée au remplacement du pneu par un pneu neuf Carlisle de même dimension et type ainsi que les taxes appropriées.

Garantie Carlisle

1. S'adresse seulement à l'acheteur original pour une période de deux (2) ans à compter de la date d'achat.
2. Ne couvre pas les frais de montage-démontage et le balancement.
3. Est nulle quand le pneu est usé avec moins de 1/32" de profondeur de semelle. La profondeur de semelle doit être mesurée dans la rainure la plus proche de la ligne centrale de la semelle.
4. Ne s'applique pas à des pneus ou tubes déjà réparés A) utilisés en course ou compétition B) sujets aux hasards de la route, surcharge, sous-gonflage, montage incorrect, mauvais choix de roués, de jantes, abus intentionnel ou contamination chimique C) qui ont été réparés par emplâtre ou obturés ou encore rempli de liquide balanceur ou scellant D) pneu avec tube assemblé sans tube E) pneu déclaré "blem" pour défauts cosmétiques seulement.
5. Carlisle ne fait aucune affirmation explicite concernant l'usure des pneus; les variantes qui affectent l'usure d'un pneu sont les habitudes de conduite, la charge et la pression d'air pour ne nommer que ceux là.

Pour obtenir un ajustement selon la garantie, contactez votre marchand local Carlisle ou téléphonez au service de réclamation Carlisle au 1-800-260-7359. Les réclamations doivent être produites dans un délai maximum de 30 jours de l'avarie. Carlisle se réserve le droit d'inspecter le produit avant d'émettre un ajustement.

Il n'y a pas de garantie, ni explicite ni implicite, incluant la garantie de commercialisation et de montage à des fins particulières qui vont au-delà de la description de garantie donnée plus haut.

Carlisle ne pourra pas être tenu responsable pour les dommages directs ou indirects. Aucun représentant de Carlisle Tire & Wheel n'a l'autorité ni l'autorisation de faire des représentations ou promesses autres que celles énoncées précédemment.

Certains états ne permettent pas la limitation de temps pour la garantie implicite et ne permettent pas l'exclusion ou la restriction des dommages directs ou indirects, il se peut donc que ces exclusions ou restrictions ci-haut ne s'appliquent pas à vous. Cette garantie voue donne des droits légaux spécifiques et il se peut que vous avez d'autres droits qui varie d'un état à l'autre.

A **CARLISLE** Company

Carlisle Tire & Wheel Company

23 Windham Boulevard

Aiken, South Carolina 29805

Garantie Limitée: 800-260-7959

Fax: 803-648-7109